
 

   Protokoll från styrelsemöte via Teams  

SSRK Skellefteåsektionen  
 

Datum: 20221207  
Närvarande: Helena, Linda, Gunhild, Frida, Reneé,  

     Susanna och Ingrid  
 
§1 Mötets öppnande  

• Helena öppnade mötet  
 

§2 Fastställande av dagordning  
• Dagordningen fastställdes  

 
§3 Val av protokolljusterare  

• Till protokolljusterare jämte ordförande valdes Frida  
 
§4 Val av sekreterare  

• Till sekreterare valdes Susanna  
 
§5 Föregående protokoll  

• Protokollet lades till handlingarna efter godkännande  
 

§6 Inkomna skrivelser och remisser  
• All inkommen post är utskickat till alla i styrelsen.  
• De remisser som finns att besvara läses igenom av berörda,  
svar innan avdelningsmötet. 
 

§7 Rapport från kassören  
•  Faktura för stambokföringsavgifterna från utställningen har ännu inte 

 kommit. I övrigt har utställningen, jaktproven och WT gett vinst i  
 år. Vi ligger på plus. 

 
§8 Rapport retriever, jaktprovskommittén  

• Våra jaktprov och WT har gått bra och varit uppskattade. Det har  
 dock varit problem med rapporteringen av vårt sista prov. Inget från vår 
 sida utan problemet ligger mellan SBK och SKK.(14st prov drabbade) 

 
Vi bör se över vilka arbetsgrupper vi har och vilka vi behöver.  
En lista bör tas fram till nästa möte. 
 

§9 Rapport viltspår  
• Efter en trög start på provsäsongen landade antalet startande på 

 ungefär normalt. 
 

§10 Rapport från FBR  
• Susanna är under utbildning till TL, vi har i dagsläget 3st kastare.  
En önskan att vi anordnar ett FBR till sommaren. SJ pratar med 

Robert. 
 

§11 Rapport från Spaniel 
 • Inget att rapportera. 



 En önskan att vi anordnar ett enkelt vatten till sommaren. 
 

§12 Rapport från Utställning 
• Utställningskommittén i samarbete med Umeås kommitté arbetar  

 med -23´s stora dubbelutställning. 
Domare och övriga arvoderade funktionärer anlitade, dock behövs det 

 många fler som ställer upp och jobbar. 
Det är club show på lördagen och jubileumsutställning på söndagen. 
 
Ett förslag på ett poängsystem för att “belöna” våra funktionärer tas 

 fram av Renee för styrelsen att diskutera kring. 
 

§13 Hemsida och Facebook  
• Allt som ska publiceras ligger ute. 
 

§14 Utbildning  
• En utbildning till “utbildare av certifierade Kommissarier” är på gång vi 

 bör skicka någon, minst en från avdelningen men helst en från 
 Skellefteå. Susanna kan ev. tänka sig att fara, även Birgitta tillfrågas. 
 Frida talar med Umeå. 

• Susanna har påbörjat utbildning till TL, SJ kollar om även Malin och 
 Frida kan haka på, klar till sommaren. 

• Det saknas även andra funktionärer ev. kan ett samarbete med NB bli 
 aktuellt. Vi bör göra en lista med vilka funktionärer som vi behöver i 
 sektionen och vilka vi har som fortfarande är aktiva. 

 
§15 Årsmöte  

• Skellefteåsektionens årsmöte hålls onsdagen den 8 februari.  
Vi undersöker om möjligheten finns att det hålls IRL. 
• Valberedningen bör påbörja arbetet inför mötet. 
• Varje kommitté skriver ihop sin verksamhetsberättelse och planering. 

 Klart senast sista januari. 
 

§14 Övriga frågor  
• Som info är frysarna flyttade en till Birgitta och två till Susanna, de bör 

 få ett arvode för detta, Gunhild kollar vad som är normalt. 
• Gunhild jobbar med att avyttra klubbstugan till kommunen. 
• Klubbmästare? Vi utsåg tidigare klubbmästare i sektionen, är det 

 något vi ska ta upp igen och i så fall under vilka former? Förslag tas 
 fram till nästa gång. 

 
 §15 Nästa möte och mötets avslutande  

• Nästa möte måndag 23/1 kl 18.00 på Helenas jobb.  
• Helena tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat  
 

Skellefteå 221207 
 
Mötesordförande  Protokollförare   Justerare  
 
 
-----------------------   ---------------------   -------------------  
Helena Marklund   Susanna Johansson Frida Eklund 


